
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 30. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 779

Hvad er ministerens holdning til det omfattende brug af rådighedstimer i forbindelse med

almindelige hverdagsaktiviteter, som betyder at handicaphjælpere reelt skal arbejde for

en løn væsentligt under overenskomstniveau, som det fremgår af Muskelsvindfondens

artikel ”Kommune og Ankestyrelse har glemt formålet med en hjælperordning” på muskel-

svindsfonden.dk den 29. september 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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